
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Verslag Najaars-ledenvergadering dinsdag 05 november 2024 

Locatie Duivensport Centrum Borne.  

 

1. Opening:  

De voorzitter opent de vergadering met een minuut stilte in verband met 

het overlijden van Han Dijkhuis 

2. Mededelingen bestuur evaluatie seizoen 2024:  

Seizoen 2024 was prima, vluchten met een goed verloop met vaak vroeg 

in de ochtend al aankomsten van de snelste duiven.  

De meldsite was op de eerste vlucht nog niet stabiel.  

3. Ingekomen stukken:  

• Er zijn een aantal mails binnen gekomen die betrekking hadden op 

het niet melden van de duiven.  

• Henk oude Nijhuis stopt als lid van de VNCC, hij is gestopt met de 

actieve duivensport. 

4. Bestuursverkiezing:  

Gerard Scholten wordt voor een nieuwe periode van 3 jaar herkozen als 

bestuurslid. We hopen nog lang van de diensten van Gerard gebruik te 

maken.  

5. Bespreking concept vliegprogramma 2025: 

Het bestuur ZLU is gestopt. Het bestuur NPO heeft de regie in handen 

genomen over de ochtendlossingen, die de ZLU organiseerde. 

Er is een concept NPO vliegprogramma van 5 marathonvluchten met een 

middaglossing en 5 marathonvluchten met een ochtendlossing. Deze 10 

vluchten zijn geprogrammeerd in 9 weken. In week 27 staan er 2 

vluchten op het programma OL Barcelona en ML Cahors. Dit programma 

moet op de a.s. ledenraad officieel worden vastgesteld. 

 

Het bestuur VNCC is voornemens om de VNCC leden voor 2025 een apart 

kampioenschap middag- en ochtendlossing voor te leggen. 

Dit zal tijdens de voorjaarsledenvergadering officieel besloten moeten 

worden.  

Fondclub Fiante is teleurgesteld dat het bestuur VNCC hierover geen 

ruggespraak heeft gehouden met Fiante. 

Als er een definitief vliegprogramma voor 2025 is, zal er een overleg 

tussen de VNCC, Fiante en Marathon Noord georganiseerd worden.   

 

Enkele opmerkingen die de vergadering heeft over het concept 

vliegprogramma: 

Er is tijdens de bijeenkomst met het bestuur NPO in Borne duidelijk 

aangegeven om Marseille OL op het programma te houden. 



Wat de neutralisatie betreft moet NFO18 worden toegepast op het 

moment dat de snelste duif in de neutralisatietijd valt. 

Waarom gaan we uit van de Belgische neutralisatietijd (De 

neutralisatietijd begint een uur na zonsondergang en eindigt een half uur 

voor zonsopkomst),  en niet van de Nederlandse (De neutralisatietijd 

begint een half uur na zonsondergang en eindigt een half uur voor 

zonsopkomst). De Belgen hebben dus een half uur langer vliegtijd. 

Het is niet te rijmen dat zoals gedurende 2024 is gebeurt je 

bonussnelheid krijgt (ZLU ochtendlossing) terwijl er gewoon een 

“normale”snelheid is. Ook is het bizar dat het beter is een duif niet direkt 

maar  later te constateren om zodoende in aanmerking te komen voor 

een vroegere klassering. 

Vaststellen data 2025:  

Voorjaarsledenvergadering            Dinsdag    01-04-2025 

Feestavond                                     Zaterdag   01-11-2025  

Najaarsledenvergadering                Dinsdag    04-11-2025

    

De feestavond was in grote lijnen prima. Volgend jaar kijken naar de 

onderstaande aandachtspunten: 

• De indeling van de zaal, de tafels in groepjes zetten en praattafels 

in de zaal.  

• Hebben we een zanger nodig? Of zorgen we zelf voor 

(achtergrond)muziek. 

• Doordat het eten eerder kwam en de zanger eerder weg moest, 

kwam de planning van de avond in het gedrang. Hier volgend jaar 

duidelijke afspraken over maken.    

6. Rondvraag:  

De heer Meulenveld deelt mede dat de leden die vanuit Borculo naar 

Ruurlo zijn gegaan in het begin van het seizoen hun duiven niet konden 

melden met hun nieuwe lidnummer.  

Antwoord bestuur VNCC: VNCC hanteert de actuele ledenlijst van de 

afdeling, het heeft ook de aandacht voor het volgende seizoen. 

 

De heer Heezen vraagt of het bestuur VNCC al heeft nagedacht over de 

aanstaande herindeling van de NPO afdelingen, van 11 afdelingen terug 

naar 5. 

Antwoord bestuur VNCC: Het heeft de aandacht van het bestuur echter 

we kunnen pas een standpunt innemen als de indeling daadwerkelijk is 

vastgesteld. 

 

De heer de Vries geeft aan dat het wellicht verstandig is om als er 

belangrijke besluiten tijdens de NPO vergaderingen worden genomen de 

VNCC voorjaarsvergadering wat eerder te laten plaatsvinden. 

Antwoord bestuur VNCC: als er ingrijpende besluiten worden genomen, 

b.v. t.a.v. het vliegprogramma, waardoor er organisatorisch veel 

verandert, zullen we de voorjaarsvergadering eerder plannen. We zullen 

hierbij ook rekening houden met de Afdelingsvergaderingen. 

 

7. Sluiting:  

De voorzitter sluit de vergadering, en dankt eenieder voor zijn inbreng. 


